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Vragen van de leden Bashir en Kant
(beiden SP) aan de minister van
Financiën over het artikel «Bankier
van ABN Amro hekelt het
bonuscircus en verlaat de bank».
(Ingezonden 5 januari 2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht
«Bankier van ABN Amro hekelt het
bonuscircus en verlaat de bank»?1

2
Deelt u de stelling van de in het
artikel genoemde bankier dat
bonussen onjuiste prikkels in de
financiële sector geven en dat
bonussen mede de basis waren van
wat er allemaal mis is gegaan en
leidde tot de kredietcrisis? Zo nee,
waarom niet?

3
Wat vindt u ervan dat volgens de in
het artikel genoemde bankier er geen
merkbare veranderingen hebben
plaatsgevonden op de wijze waarop
financiële instellingen omgaan met
bonussen? En dat er tussen 2007,
2008, 2009 en 2010 geen verschillen
zitten ondanks de wens uit de sector
om zichzelf te reguleren en uw
omarming van die wens? Waarom
hebben er volgens u nog geen
veranderingen plaatsgevonden?

4
Deelt u inmiddels wel de stelling dat
in de afgelopen jaren zelfregulering in
de financiële sector niet heeft gewerkt
en dat op grond daarvan de Code

Banken niet voldoende is en dat er
ook wettelijke regels vastgesteld
dienen te worden, zoals een verbod
op bonussen? Bent u bereid om in
ieder geval een ultimatum te stellen
en te zeggen dat er binnen een half
jaar merkbare veranderingen moeten
zijn en dat u anders als minister gaat
bevorderen dat bonussen wettelijk
verboden gaan worden?

5
Bent u ondertussen bereid om als
aandeelhouder aanvullende stappen
te ondernemen om de bonuscultuur
bij banken waar u aandeelhouder van
bent te veranderen?

1 de Volkskrant, 4 januari 2009: «Bankier van
ABN Amro hekelt het bonuscircus en verlaat
de bank».
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